
Shroud of Sorrow

Shroud of Sorrow_下载链接1_

著者:Donbavand, Tommy

出版者:

出版时间:2013-4

装帧:

isbn:9780385346788

http://www.allinfo.top/jjdd


A thrilling new adventure from the spectacular BBC series, starring Matt Smith and
Jenna-Louise Coleman.

23 November, 1963

It is the day after John F. Kennedy’s assassination – and the faces of the dead are
everywhere. PC Reg Cranfield sees his late father in the mists along Totter’s Lane.
Reporter Mae Callon sees her grandmother in a coffee stain on her desk. FBI Special
Agent Warren Skeet finds his long-dead partner staring back at him from raindrops on
a window pane.

Then the faces begin to talk, and scream... and push through into our world. 

As the alien Shroud begins to feast on the grief of a world in mourning, can the Doctor
dig deep enough into his own sorrow to save mankind?
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设定很棒，小丑大亮点，最悲伤回忆闪回虐die(д;
)，跟梦蟹有点像....第一本英文小说就献给大胡博士了( •̀_•́)

-----------------------------
作者对十一任角色性格、小动作把握地十分准确。Clara和博士之间对话也十分有趣，
小说情节后半部转折也颇有DW电视情节出人意料的风格，没拍成电视可惜了。
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